Replacing HDD BPB SOP
1. First, please remove all the cables connecting on the motherboard and loose the screw. Then take the motherboard out of the chassis. The locations of 7 Screw holes are circled red in following picture.
(請先協助移除M/B上所有cable，並移除M/B，只留下機殼，M/B螺絲孔位如下圖所示。)
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2. Then remove all the fans in the chassis. Each of them has four screws to fasten.  The location of the screws shows as following picture.
接著移除三個風扇，於風扇四個角落各有一個螺絲，相對位置如下圖。

(每個FAN共需要4個螺絲進行固定)
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3. Remove the five screws circled red in below picture which fastened the HDD BPB, then you can take out the HDD BPB which has the degraded HDD issue.
接著移除有問題的HDDBPB，背板螺絲孔位以及鎖螺絲的方向如下圖所示。
(每個HDDBPB共需要5個螺絲進行固定)
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4. Replace the good HDD BPB on the chassis, and use the 5 screws as indicated in step 3 to fix the good HDD BPB.
替換好的HDDBPB，並以Step3.的步驟來進行固定。

5. Following the reverse procedure as in the step 2 to place all the fans back, and fasten the 4 screws.

裝回卸下的3個風扇，並以Step2.的步驟來進行固定。

6. Then, place the motherboard, and fix all 7 screws.

裝回卸下的M/B，並固定好所有螺絲孔位。

7. Follow the NVR504-SPSU QIG to connect all of the cables on the motherboard. The QIG PDF file is attached below.

照著QIG的組裝方式，裝回所有cable。
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8. Please use cable ties to tighten the cable as below.
請利用束線帶來固定線材，束線帶位置提供如下圖。
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The direction to fasten the screws.
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